激情燃烧的岁月 紧张的军训开始了 杨东标

Years of Burning Fervor Tense training begins

全果呢,等了好几天,什 么也没有。一切如常。 思想上渐渐有了放松。 这一天终于来到了。凌 晨,哨声突然响起,紧急集合! 大家慌了,拆蚊帐的拆蚊 帐,打背包的打背包,忙成一 片。储吉旺手忙脚乱地捆好被 子,集合的哨声已响了。他拎 着被子和没有整理好的行李, 慌慌张张地赶到操场,排在队 伍里。队长走到他的跟前说: "这样可以急行军吗?"储吉旺 的脸红了。

那天,从下关码头跑到挹 江门。然后,跑回来。

The result? They waited like that for days and nothing happened. Everything went on as normal.

The slowly started to relax. And then one day it came. In

the middle of the night, the whistle suddenly started blaring. Emergency muster! Everyone panicked and the

barracks were suddenly a hive of activity, with people tearing down mosquito nets and stuffing things into their rucksacks.Chu Jiwang was bundling up his blanket in a

只有反复的折腾,磨炼, 你是一块好铁,就要放在 才能让"战士"两个字合格。 砧上反复锻打;你是一把利



fluster; the muster whistle had already been blown. He took his blanket and his suitcase, which he had not yet got in order, and frantically rushed to the exercise ground, where he lined up with the troops. The sergeant walked into his vicinity saying: "You think you can go on a forced march like this?" Chu Jiwang face flushed red.

That day, he had run from Xiaguan Wharf to Yijiang Gate along the city wall and back again.

Only by doing this kind of exercise over and over, could you

steel yourself for your duty and become deserving of the name "soldier"

It was as if you were a nice piece of iron that just needed a good beating on an anvil; or a fine sword that just needed a good sharpening on a whetstone: or perhaps a sturdy tree that just needed to go on growing tall and straight through the battering of the winds and the rains.

This was the understanding Chu Jiwang had gained.

After three months of arduous



剑,就要放在石上不断地磨 砺;你是一棵强壮的树,就要 在风雨中挺拔成长。 储吉旺算是深深地体会

到了。 三个月的艰苦集训,这批

新兵已经不同于初来乍到了。 他们开始一一分配。他们 所在的部队是南京军区后勤 部船舶大队。

储吉旺和赵树基、葛更永 等被分配到警卫通讯班。

未完待续。。。

training, the new batch of soldiers were not the same group of lads that had arrived that day in Nanjing.

One by one, they had begun to be assigned posts. The unit they belonged to was the Nanjing Military Area Command's Rear-Service Marine Brigade.

Chu Jiwang, Zhao Shuji, Ge Gengyong, and some others were assigned to the Guard Communications Squadron.

To be continued...



- 邮编:315600
- ☎ 全国统一销售热线: 400-8809-355
- ≤ 邮箱: ruyi@xilin.com
- www.xilin.cn (中文) www.xilin.com (English)







扫码关注企业号

扫码关注营销号 扫码关注FACEBOOK



为宁波如意走向世界 让世界了解宁波如意 LET NINGBO RUYI'S PRODUCTS BE ALL OVER THE WORLD, LET

宁波如意新厂房奠基仪式隆重举行! XILIN's Groundbreaking Ceremony Was Successfully Held

日, 宁波如意新厂房奠 基仪式隆重举行,公司 名誉董事长储吉旺、总裁朱爱 芬、董事长储江、公司管理干 部等齐聚在这片充满希望与喜 悦的土地上,共同见证公司发 展历程中的这一重要时刻。

名誉董事长储吉旺讲话, 今天是个特殊的日子,是公司 发展的又一里程碑,今天的开 始是明天的成功,希望全体员 工能团结一心,努力奋斗,共 同为公司的发展做出贡献! 董事长储江致辞,新厂房



journey.

 $\mathbf{R}^{ ext{ecently, the groundbreaking}}_{ ext{ceremony for XILIN's new}}$ factory building was grandly held. Honorary Chairman Chu Jiwang. President Zhu Aifen, Chairman Chu Jiang, and management staff gathered on this land full of hope and joy to jointly witness this significant milestone in the company's development

Honorary Chairman Chu Iiwang delivered a speech, stating, "Today is a special day and another milestone in the company's development. Today's beginning is tomorrow's success. I hope all employees can

unite as one, work hard, and make





的开工建设是企业发展的重要 战略布局,也是公司迈向新征 程的关键一步,我们将加快推 进新厂房建设的进度,不断提 升产品品质和服务水平,共同 开启公司蓬勃发展的新篇章!

仪式现场,热闹非凡,在

董事长储江的宣布开工下,象 征性的第一铲坯土被挖掘,一 时间鞭炮鸣响,彩烟绽放,机 械轰鸣,气势如虹,昭示着宏 伟新篇章的开启,也意味着宁 波如意新厂房奠基仪式至此圆 满成功举行!



company's development!"

Chairman Chu Jiang also addressed the ceremony, saying, "The commencement of construction of the new factory building is an important strategic layout for the company's development and a crucial step in embarking on a new journey. We will accelerate the progress of the new factory building's construction, continuously enhance product quality and service levels, and jointly open a new chapter of the company's vigorous development!"

The ceremony site was bustling with activity. With Chairman Chu Jiang announcing the start of construction, the symbolic first shovel of soil was dug, accompanied by the sound of fireworks, colorful smoke displays, and the roar of machinery, creating a momentum as impressive as a rainbow, signifying the beginning of a grand new chapter and marking the successful conclusion of XILIN's new factory building groundbreaking ceremony

全国工业车辆标准化技术委员会在如意成功召开

The National Technical Committee for Standardization of Industrial Vehicles was Held in XILIN

上上日,全国工业车辆标准化技术委员会四届二次扩大会议在宁波如意成功召开,出席会议的有工业车辆标委会委员及委员代表、 观察员、特邀代表及秘书处人员共计61个单位70名代表。

会议开幕式上,公司常务副总经理叶国云致欢迎辞,对各位领导、各位专家的莅临表示最诚挚的欢迎和衷心的感谢,对各位领导、 各位专家长期以来给与如意的关心和大力支持表示衷心感谢,最后,预祝本次会议能够取得圆满成功!

未来,公司将继续坚持以全球化技术同步开发为理念,为工业搬运车辆技术专业化、规模化、标准化助力,提高行业核心竞争力!

 ${f R}$ ecently, the second enlarged meeting of the fourth session of the National Technical Committee for Standardization of Industrial Vehicles was successfully held in XILIN. The meeting was attended by members of the Committee for Standardization of Industrial Vehicles and their representatives. observers, invited representatives and secretariat personnel, totaling 70 representatives from 61 units.

At the opening ceremony of the meeting, Ye Guoyun, the executive deputy general manager of XILIN, gave a welcome speech, expressing the most sincere welcome and heartfelt thanks to all the leaders and experts for their long-term care and strong support. Finally, I wish the meeting a complete success!

In the future, XILIN will continue to adhere to the concept of simultaneous development of global technology, contribute to the specialization, scale and standardization of industrial handling vehicle technology, and improve the core competitiveness of the industry!

公司入选"2024中国民营企业发明专利500家榜单"

XILIN was Listed on 2024 China Private Enterprise Invention Patents 500 List .

2024中国民营企业发明专利500家榜单 宁波上榜企业 舜宇集团有限公司 宁波均胜电子股份有限公司 奥克斯集团有限公司 宁波方太厨具有限公司 公牛集团股份有限公司 宁波合盛集团有限公司 宁波金田投资控股有限公司 宁波鲍斯能源装备股份有限公司 宁波如意股份有限公司 ™波汀主电子材料股份有限公司 浙江大丰实业股份有限公司 宁波爱佳由器有限公司

近日,中华全国工商业联合会发布了"2024中国民营企业发明专利500家榜单",宁波如意凭卓越的 科技创新能力和丰硕的发明专利成果,荣耀上榜!下一步,公司将加快推进科研项目成果落地, 结合自主创新研发实力,积极推进绿色低碳化、智能化、数字化制造,开展领跑行业的前沿技术、工艺、 新材料、装备制造等研发,充分利用品牌优势及行业领先的技术优势在新领域创造更大社会价值和经济 价值。

Recently, the All-China Federation of Industry and Commerce released the List of 500 Invention Patents of Private Enterprises in China in 2024, and XILIN was honored on the list with its outstanding scientific and technological innovation ability and fruitful invention patent achievements!

In future, XILIN will accelerate the achievements of scientific research projects, actively promote green, low-carbon, intelligent and digital manufacturing in combination with the strength of independent innovation and research and development, carry out research and development of leading-edge technologies, processes, new materials and equipment manufacturing, and make full use of brand advantages and industry-leading technological advantages to create greater social and economic values in new fields.

赋能外贸"加速度"!宁波如意通过AEO高级认证复核 XILIN Passed AEO Advanced Certification Review.

近日,宁波如意顺利通过海关AEO高级认证复核,标志着公司在国际 贸易中的信用状况、守法程度及安全管理水平长期处于行业前列。 公司董事长、总经理储江表示,"成为AEO企业后,最明显的感受是通关效 率大大提高了,保税业务也能免保证金,减少了我们的现金流压力。此次复 核,海关面对面指导我们不下10次、线上解答了30多次帮助我们完善了内部 流程制度建设。通过复核后,我们出征'广交会信心十足。"



 ${
m R}$ ecently, XILIN successfully passed the AEO advanced certification review, which indicates that the company's credit status, law-abiding degree and safety management level in international trade have been in the forefront of the industry for a long time. Chu Jiang, chairman and general manager, said, "After becoming an AEO enterprise, the most obvious feeling is that the customs clearance efficiency has

been greatly improved, and the bonded business can also be free of deposit, which reduces our cash flow pressure. In this review, the Customs gave us face-to-face guidance for no less than 10 times and answered questions online for more than 30 times, which helped us improve the internal process system. After passing the review, we are full of confidence for the trip to the Canton Fair.

公司一项成果荣获 "机械工业科学技术奖"

全国工业车辆标准化技术委员会(SAC/TC332)四届二次扩大会议

One achievement Won the Science and Technology Awardof Machinery Industry

近 日,公司项目"叉 车安全监控系统 及其检验系统的研究与 应用"荣获"机械工业科 学技术奖二等奖"。未 来,公司将继续坚持走 "专精特新"发展之路, 夯实前瞻性新技术、新产 品研发体系,为推动行业 高质量发展贡献更多力 量。



 \mathbf{R} ecently, XILIN's project Research and application of forklift safety monitoring system and its inspection system won the second prize of machinerv industry science and technology award. In the future, XILIN will continue to adhere to the development road of specialization and innovation, consolidate the forward-looking research and development system of new technologies and new products, and contribute more to promoting the highquality development of the industry.

XILIN and Ningbo University Jointly Held Learning Exchange Activities

近日,宁波如意、宁波大学 共同举办学习交流活动。 50多名宁大学子莅临我司参观 学习。座谈会上,名誉董事长储 吉旺对学子们的来访表示热烈 欢迎,行业的发展离不开高校的 人才培养和科学研究支持,希望 通过此次座谈会,能够进一步加 强与宁波大学的沟通与合作,共 同推动仓储搬运设备行业的创 新发展。



名誉董事长储吉旺受邀给宁海县技校学子讲课 Chu Jiwang Gave Lectures at Ninghai Technical School

日,名誉董事长储吉旺受邀前往宁海县技工学校,为刚入学 的高一新生授课。座谈会上,储吉旺先生分享了自己学生时 代的故事和创业的经历,从不同的角度讲述"技能点亮梦想"的深 刻含义,鼓励在场每位同学都能脚踏实地成长,长技能、长人品、长 抗挫力。

R ecently, Chu Jiwang, honorary chairman, was invited to Ninghai Technical School to give a lecture. At the symposium, Chu Jiwang shared his stories of his student days and entrepreneurial experiences, and told the profound meaning of skills light up dreams from different angles, encouraging everyone present to grow up in a down-to-earth manner, with long skills, long character and long resistance to setbacks.



如意工会前往敬老院开展冬日慰问活动 XILIN Trade Union Visited Nursing Home in Ninghai

弘扬尊老、爱老、敬老、助老的传统美德,践行企业责任担 当,近日,如意工会负责人前往宁海县闻裕顺福利院、宁海 县社会综合福利院开展冬日慰问活动,为敬老院的高龄老人及困 难老人送上慰问物资与热切关怀。未来,如意工会将继续践行"关 爱社会、温暖人心"的理念,持续开展各类社会关爱救助活动,履行 企业社会责任!

In order to carry forward the traditional virtues of respecting, loving, respecting and helping the elderly, and practice corporate responsibility, recently, the head of XILIN's Trade Union went to Wenvushun Welfare Institute and Ninghai Social Comprehensive Welfare Institute to carry out winter condolence activities, and sent condolence materials and eager care to the elderly and needy elderly people in nursing homes.

In the future, XILIN's Trade Union will continue to practice the concept of caring for society and warming people's hearts, and continue to carry out various social care and rescue activities to fulfill corporate social responsibility!

宁波如意与宁波大学共同举办学习交流活动

Recently,XILIN and Ningbo University jointly held a study exchange activity, and more than 50 students from Ningbo University visited XILIN.At the symposium. Chu Iiwang, honorary chairman,warmly welcomed the students' visit. The development of the industry is inseparable from the talent training and scientific research support of colleges and universities. He hoped that through this symposium, XILIN could further strengthen communication and cooperation with Ningbo University and jointly promote the innovative development of the warehousing and handling equipment industry.

"如意"杯宁海县第六届围棋联赛开赛! 6th "Ruyi" Cup Weigi League of Ninghai County Started

近日,由我司冠名 赞助的"如意"杯 .赞助的"如意"杯 宁海县第六届围棋联赛 正式开赛!本次比赛适 大佳何方孝儒纪念馆、 梅林长寿村、前童古镇、 胡陈丞相书院等自然人 🖕 文景点,以赛促游,助推 我县文旅及研学线路构 建,助力宁海以文化振兴 引领城市革新,积极推 动优秀传统文化继承发 展。



D ecently, the "Ruyi" Cup Weiqi league sponsored by XILIN officially **N**started.This competition timely entered the natural and cultural attractions such as Wangganshan Mountain in Yuexi Township, Dajiahe Fang Xiaoru Memorial Hall, Meilin Changshou Village, Qiantong Ancient Town, Hucheng Prime Minister Academy, etc., to promote tourism through the competition, boost the construction of cultural tourism and research routes in our county, help Ninghai lead urban innovation through cultural revitalization, and actively promote the inheritance and development of excellent traditional culture.